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Zapisnik 

Sa (Devetog) redovnog sastanka Komiteta za zajednice, održanog dana: 24.09.2024. 

Dnevni red 

1) Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice, 

2) Pregled skupštinskog materijala za 9 sednicu (devetu), 

3) Eventualno. 

Miralem Rahte: Postovani clanovi Komiteta za Zajednice, predstavnici OSCE, svi prisutni gosti, 

otvaram 1 sastanak Komiteta za Zajednice za ovu godinu, pre samog pocetka ovog sastanak zelim 

da utvrdim da li imamo kvorum. Posto imamo. Da postavim pitanje da li su svi clanovi Komiteta 

za Zajednice dobili materijal u zakonski odredjeno vreme, preveden na vasim maternjem jezicima? 

Da li se nekoj javlja za rec u vezi dnevnog reda. Stavljam na glasanje usvajanje današnjeg 

predloženog dnevnog reda. Koje za-, protiv-, uzdržani-. Pošto je usvojen dnevni red prelazimo na 

prvu tačku dnevnog reda.  

Tačka I - Razmatranje i usvajanje Zapisnika sa prethodnih sastanaka 

g.Miralem Rahte – Da li se nekoj javlja za rec u vezi ove tacke dnevnog reda i zapisnika. Posto 

nema, stavljam na glasanje usvajanje ovu tacku dnevnog reda. Koje za-, protiv-, uzdržani-. 

Zaključujem da se usvaja ova tačka dnevnog reda. 

Tačka II - Razmatranje materijala Skupštine za 9 sednicu, 

g.Miralem Rahte – Druga tačka dnevnig reda: Predlog odluke za usvajanje budžeta opštine Dragaš 

za 2025. godinu i procene za 2026. i 2027. godinu. 

- Da li  neko želi uzeti reč u vezi prve tacke dnevnog reda? Posto nema, ko je za usvajanje ove 

tačke dnevnog reda. Za-5, protiv-0, uzdržani-0. Zaključujem da usvaja tačka dnevnog reda.  

Treća tačka dnevnog reda: Predlog odluke za davanje na dugoročno korištenje opštinske imovine, 

Da li  neko želi uzeti reč u vezi prve tacke dnevnog reda? Posto nema, ko je za usvajanje ove tačke 

dnevnog reda. Za-5, protiv-0, uzdržani-0. Zaključujem da usvaja tačka dnevnog reda.  

 

Treća tačka dnevnog reda 

Miralem Rahte: Dali ima diskutanata u veyi ove tacke dnevnog reda. Dali imamo neki zahtev 

upućen Komiteti. Pošto nem, da li neko od prisutnih želi da uzme reč i otvori neku diskusiju. 

Pošto nema, ovim zatvaram današnje zasedanje Komiteta za Zajednice. 

 

 

Predsedavajući KZ-a 

Miralem Rahte 

 


